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STICHTING PRIMAH

De GMR is de gemeenschappelijke medezeggenschapsraad van Stichting PrimAH. De GMR 
houdt zich bezig met alle bovenschoolse zaken binnen de stichting, waaronder de verdeling van 
de financiële middelen en andere beleidsmatige zaken die een meerderheid van de scholen 
binnen de stichting raken. Deze nieuwsbrief is bedoeld om teamleden en ouders op de hoogte 
te houden van het reilen en zeilen binnen Stichting PrimAH.
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Het is alweer even geleden dat u de laatste nieuwsbrief van de GMR heeft ontvangen. 
Hoewel de GMR de afgelopen periode zeker niet stil heeft gezeten, stonden er de afgelopen 
maanden geen grote zaken op de agenda. Daarom is besloten de punten van de afgelopen 
vergadering in één nieuwsbrief voor u samen te vatten. De eerstvolgende (openbare) 
vergadering van de GMR is op woensdag 11 juni a.s. Wilt u een vergadering bijwonen? Dat 
kan! Stuur dan (i.v.m. toegang tot de vergaderlocatie van de GMR) vooraf even een mailtje 
naar secretaris.gmr@primah.org.

Vakantierooster 2025-2026
In de vergadering van februari jl. heeft de GMR zich gebogen over het vakantierooster voor 
het schooljaar 2025-2026. Zoals gebruikelijk was de invulling van de meivakantie het 
grootste struikelblok. Er lagen verschillende opties op tafel, maar de GMR heeft uiteindelijk 
de voorkeur uitgesproken voor het vakantierooster waarbij de meivakantie aaneensluitend 
in week 18 en 19 zal zijn. Deze keuze wijkt af van het landelijk advies, waarbij week 17 en 
18 worden genoemd voor de meivakantie. Met de gemaakte keuze wordt voorkomen dat 
de kinderen na twee weken meivakantie op 4 mei weer naar school moeten en vervolgens 
voor 5 mei een dag later weer vrij zijn.

Begroting 2025
In de vergadering van december heeft de GMR zich gebogen over de begroting voor 2025. 
Zoals gebruikelijk waren de stukken al vooraf beschikbaar voor beoordeling en kon de 
GMR eventuele vragen zelfs al schriftelijk delen met Gea Linker, de beleidsmedewerker 
Financiën binnen Stichting PrimAH. Deze manier van werken zorgt ervoor dat er efficiënt 
vergaderd kan worden en eventuele knelpunten nog voor de vergadering kunnen worden 
aangepakt. Een vraag over de personele lasten die tijdens de vergadering nog naar voren 
kwam, kon ter plekke door Gea worden beantwoord. Met het compliment vanuit de GMR 
dat de begroting goed is toegespitst op het beleid, kon de GMR met de begroting 
instemmen.



Verkenning samenwerking Stichting PrimAH en 
Stichting Baasis: update
Via verschillende kanalen heeft u kunnen lezen over het proces dat eerder dit schooljaar is 
ingezet om een mogelijke samenwerking tussen Stichting PrimAH en Stichting Baasis te 
verkennen. Vanuit haar rol van medezeggenschap volgt de GMR het verkenningsproces 
zorgvuldig. In de vergadering van maart werd de GMR bijgepraat door Robbin Haaijer van 
Bureau De Bedoeling. Dit is de partner die beide stichtingen in de hand hebben genomen 
om het verkenningsproces goed te laten verlopen. Robbin heeft de GMR uitgelegd wat de 
onderzoeksvraag precies is en welke stappen worden ondernomen om tot een antwoord 
op de onderzoeksvraag te komen. Zolang er nog geen besluit is genomen of er wordt 
overgegaan tot mogelijke samenwerking en in welke vorm dit dan eventueel zal zijn, ligt er 
voor de GMR in dit proces nog geen formele rol weggelegd. Wel blijft de GMR het proces 
nauw volgen. Elke vergadering geeft de directeur-bestuurder een korte update over de 
stand van zaken en is er voor de GMR gelegenheid om vragen te stellen. Daarnaast 
hebben de beide voorzitters van de GMR van Stichting PrimAH en Stichting Baasis 
inmiddels kennisgemaakt zodat de lijntjes voor eventueel overleg kort gehouden kunnen 
worden. Het is de bedoeling dat het onderzoek eind dit schooljaar afgerond zal zijn en 
beide stichtingen dan kunnen aangeven of zij eventueel met elkaar willen samenwerken en 
welke bestuurlijke vorm hier dan het beste bij past.

Bestuursformatieplan
De GMR heeft zich de afgelopen vergaderingen twee keer over het nieuwe 
bestuursformatieplan gebogen, waarin verslag wordt gedaan voor de inkomsten en 
uitgaven voor personeel op scholen. In de vergadering van maart stond het 
bestuursformatieplan informerend op de agenda. De GMR kon het plan vast inzien en 
vooraf vragen stellen die tijdens de vergadering werden beantwoord. Vervolgens kwam 
het bestuursformatie plan tijdens de vergadering in april ter instemming terug op de 
agenda. Er waren toen geen grote wijzigingen meer en daarom kon de GMR toen met het 
plan instemmen.



De OPR zoekt nieuwe leden
De ondersteuningsplanraad (OPR), het medezeggenschapsorgaan van het 
Samenwerkingsverband Noord- en Midden-Drenthe, is op zoek naar naar ouders van 
kinderen op het basisonderwijs, die mee willen denken over de inhoud en uitvoering van 
het nieuwe ondersteuningsplan Passend Onderwijs. Ook zijn er vacatures voor 
personeelsgeleding in de OPR basisonderwijs.  Wilt u meer weten of bent u
geïnteresseerd? Stuur dan een bericht naar opr@swv2201po.nl. De OPR gaat dan graag 
met u in gesprek.



Overig nieuws vanuit Stichting PrimAH
Iedere vergadering praat Jeroen Kleyberg, de directeur-bestuurder van Stichting PrimAH, de 
GMR bij over het reilen en zeilen binnen de stichting. In de afgelopen vergaderingen kwam 
Jeroen met nieuws over Papenvoort en Nij Begun.

Papenvoort
In de vergadering van februari vertelde Jeroen dat het convenant dat Stichting PrimAH had met 
CKC Drenthe, Kits Primair en de gemeente is verlopen en Jeroen niet voornemens was een 
vervolg te geven aan het convenant. De reden hiervoor is dat Stichting PrimAH wel mede 
verantwoordelijk wordt gehouden voor de financiën, maar er eigenlijk onvoldoende inzicht is in 
wat er op financieel vlak allemaal gebeurt. De samenwerking zal niet volledig worden gestopt. 
Stichting PrimAH zal bijvoorbeeld wel blijven samenwerken als het gaat om de uitstroom van 
kinderen van Papenvoort naar het regulier basisonderwijs.

Nij Begun
Nij Begun is een platform voor samenwerking en betrokkenheid dat is ontstaan vanuit de 
ereschuld die de overheid heeft openstaan naar de inwoners van Groningen en Noord-Drenthe 
om te compenseren voor alle vormen van schade die vanuit de gaswinning in de regio is 
ontstaan. Vanuit dit initiatief zullen vele miljoenen euro's beschikbaar komen die voor het 
onderwijs kunnen worden ingezet. Jeroen heeft de GMR laten weten dat momenteel wordt 
gewerkt aan plannen waarop de gelden kunnen worden ingezet. Doordat er nog geen definitieve 
plannen liggen, zijn deze financiële middelen nog niet opgenomen in het bestuursformatieplan 
voor 2025 (eerder heeft u in deze nieuwsbrief kunnen lezen dat de GMR heeft ingestemd met 
het bestuursformatieplan voor 2025. 



SAMENSTELLING VAN DE GMR

Heeft u naar aanleiding van deze nieuwsbrief vragen of wilt u een keer een 
vergadering van de GMR bijwonen? Neem dan contact op met een van de 
GMR-leden of de secretaris van de GMR. 

Mariska Damveld
Personeelsgeleding, cluster 
grote scholen
mariskadamveld@primah.org

Inge Drenth
Personeelsgeleding, cluster 
kleine scholen
ingedrenth@primah.org

Tanja Hadderingh
Personeelsgeleding, cluster 
kleine scholen
tanjahadderingh@primah.org

Hendrika de Vries
Personeelsgeleding, cluster 
grote scholen 
hendrikadevries@primah.org

Mark Feldmann
Oudergeleding, cluster grote 
scholen
markfeldmann@primah.org

Yvonne Vos
Oudergeleding, cluster kleine 
scholen
yvonnevos@primah.org

Angela Rietveld
Oudergeleding, cluster kleine 
scholen
angelarietveld@primah.org

Joep Bouwman
Oudergeleding, cluster grote 
scholen
joepbouwman@primah.org

Hendrika de Vries
Onafhankelijk secretaris
secretaris.gmr@primah.org


